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Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Μ. Βορίδη

Θέμα: Προβλήματα με το Πιστοποιητικό Ορθολογικής Χρήσης Γεωργικών 
Φαρμάκων

Σύμφωνα με επιστολή που έχει δώσει στη δημοσιότητα ο Σύλλογος 
Γεωπόνων Ελεύθερων Επαγγελματιών Αργολίδας στις 21/9/2020 εκδόθηκε Κοινή 
Υπουργική Απόφαση με βάση την οποία η ισχύς των πιστοποιητικών γνώσεων 
ορθολογικής χρήσης γεωργικών φαρμάκων γίνεται επταετής. Με βάση όμως την 
Κοινή Υπουργική Απόφαση αλλά και την ενημέρωση που εκδόθηκε στις 22/9/2020 
από τη Διεύθυνση Προστασίας Φυτικής Παραγωγής, αυτή η απόφαση δεν 
περιλαμβάνει όλους τους επαγγελματίες χρήστες αλλά μόνο όσους απέκτησαν το 
πιστοποιητικό μετά τις 21/9/2015.

Στην ανωτέρω επιστολή επισημαίνεται ότι το γεγονός αυτό έχει 
δημιουργήσει σύγχυση στους αγρότες, ενώ δημιουργεί επαγγελματίες χρήστες δύο 
ταχυτήτων όπου άλλων το πιστοποιητικό είχε πενταετή και άλλων επταετή 
διάρκεια, ενώ θα προκαλέσει προβλήματα και στην συνταγογράφηση, σε όσους 
αγρότες δεν έχουν ανανεώσει το πιστοποιητικό.

Επίσης, όπως αναφέρεται στην επιστολή του Συλλόγου επιλέχθηκε ως 
μέθοδος απόκτησης του πιστοποιητικού η επανάληψη όσων έγιναν το 2015. 
Δηλαδή οι αγρότες θα πρέπει να απευθύνονται κυρίως σε ιδιωτικά εξεταστικά 
κέντρα  και να επιβαρύνονται με ένα κόστος μεγαλύτερο των 50 ευρώ για να 
εξεταστούν στα ίδια ακριβώς θέματα που εξετάστηκαν και το 2015.

Δεδομένου ότι συνιστά άδικη μεταχείριση ο διαχωρισμός της ισχύος των 
πιστοποιητικών σε 5ετή και 7ετή και

Δεδομένου ότι στις δύσκολες οικονομικές συγκυρίες που ζούμε 
οποιαδήποτε οικονομική επιβάρυνση προκαλεί δυσκολία στους αγρότες

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Προτίθεστε να προχωρήσετε στην αύξηση της διάρκειας ισχύος των 
πιστοποιητικών γνώσεων ορθολογικής χρήσης γεωργικών φαρμάκων για 
όλους τους αγρότες, χωρίς διαχωρισμούς όπως αναφέρεται στην εν λόγω 
επιστολή;
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2. Προτίθεστε να υιοθετήσετε την πρόταση του Σύλλογου Γεωπόνων 
Ελεύθερων Επαγγελματιών Αργολίδας για απλοποίηση των διαδικασιών 
έκδοσης πιστοποιητικών γνώσεων ορθολογικής χρήσης γεωργικών 
φαρμάκων, ώστε να μην επιβαρύνονται οι αγρότες;

Ο ερωτώντες βουλευτές

Ανδρέας Πουλάς                                                                                        Απόστολος Πάνας




